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Protokół Nr 0012.03.60.2022
Komisji Budżetu i Finansów Rady Miasta Kalisza

z posiedzenia, które odbyło się w dniu 24 maja 2022 roku
*********************************************************************

Obecni na posiedzeniu wg listy obecności dołączonej do niniejszego protokołu.
*********************************************************************

PORZĄDEK OBRAD

1. Otwarcie posiedzenia.

2. Zatwierdzenie porządku obrad.

3. Projekt  uchwały  w  sprawie  ustalenia  wysokości  ekwiwalentu  przysługującego 

strażakom  ratownikom  Ochotniczych  Straży  Pożarnych  z  terenu  miasta  Kalisza, 

którzy uczestniczyli w działaniach ratowniczych, akcjach ratowniczych, szkoleniach 

lub ćwiczeniach organizowanych przez Państwową Straż Pożarną lub gminę.

4. Projekt uchwały w sprawie przyznania Nagrody Miasta Kalisza.

5. Projekt uchwały w sprawie zmiany uchwały budżetowej na 2022 rok.

6. Projekt  uchwały  w  sprawie  zmiany  Wieloletniej  Prognozy  Finansowej  dla  Miasta 

Kalisza na lata 2022-2043.

7. Projekt  uchwały  w  sprawie  emisji  obligacji  oraz  zasad  ich  zbywania,  nabywania

i wykupu.

8. Projekt uchwały w sprawie trybu prac nad projektem uchwały budżetowej.

9. Projekt uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie powołania Kaliskiej Rady Seniorów 

oraz nadania jej Statutu.

10. Projekt uchwały w sprawie ustalenia stawek dotacji przedmiotowych dla Miejskiego 

Zarządu Budynków Mieszkalnych w Kaliszu – samorządowego zakładu budżetowego 

na 2022 rok.

11. Projekt uchwały w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie umowy dzierżawy na grunty 

będące własnością Miasta Kalisza, na czas oznaczony i czas nieoznaczony w trybie 

bezprzetargowym.

12. Projekt  uchwały  w  sprawie  zamiaru  przekształcenia  Poradni  Psychologiczno  – 

Pedagogicznej Nr 1 przy ul. Prymasa Stefana Wyszyńskiego 3b poprzez zmianę jej 

siedziby.

13. Projekt uchwały w sprawie ustalenia „Zasad i warunków sytuowania na terenie miasta 

Kalisza  obiektów małej  architektury,  tablic  reklamowych  i  urządzeń  reklamowych 



oraz ogrodzeń, ich gabarytów, standardów jakościowych oraz rodzajów materiałów 

budowlanych, z jakich mogą być wykonane”.

14. Projekt  uchwały  zmieniającej  uchwałę  w  sprawie  ustanowienia  na  obszarze 

rewitalizacji Miasta Kalisza Specjalnej Strefy Rewitalizacji.

15. Projekt uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie udzielenia w 2022 roku dotacji dla 

właścicieli  lub  użytkowników wieczystych  nieruchomości  położonych  na  obszarze 

Specjalnej Strefy Rewitalizacji.

16. Projekt  uchwały  zmieniającej  uchwałę  w  sprawie  uprawnień  do  bezpłatnych

i  ulgowych  przejazdów  środkami  publicznego  transportu  zbiorowego  komunikacji 

miejskiej na terenie Kalisza i gmin, z którymi Miasto Kalisz zawarło porozumienia.

17. Projekt uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie szczegółowego sposobu i zakresu 

świadczenia  usług  w  zakresie  odbierania  odpadów  komunalnych  od  właścicieli 

nieruchomości na terenie miasta Kalisza i zagospodarowania tych odpadów, w zamian 

za  uiszczoną przez  właściciela  nieruchomości  opłatę  za  gospodarowania  odpadami 

komunalnymi. 

18. Projekt  uchwały  zmieniającej  uchwałę  w  sprawie  zamiaru  zmiany  statutu 

samorządowej instytucji kultury - Miejskiej Biblioteki Publicznej im. Adama Asnyka 

w Kaliszu i podania jej do publicznej wiadomości.

19. Korespondencja:

a) Opinia Regionalnej Izby Obrachunkowej w Poznaniu o sprawozdaniu z wykonania 

budżetu Miasta Kalisza za rok 2021 wraz z informacją o stanie mienia komunalnego;

b) Pismo Komendanta Miejskiego Policji w Kaliszu z dnia 17 maja 2022 r. w sprawie 

przyznania nagród za osiągnięcia w służbie policjantów Komendy Miejskiej Policji

w Kaliszu.

20. Sprawy bieżące i wolne wnioski.

21. Zamknięcie posiedzenia.

***************************************************************************

Ad 1.Otwarcie posiedzenia.
Otwarcia  posiedzenia  dokonał  Przewodniczący Komisji  Budżetu i  Finansów Rady Miasta 
Kalisza pan Sławomir Lasiecki, który powitał wszystkich obecnych radnych oraz gości. 

Ad 2.Zatwierdzenie porządku obrad.
Przewodniczący Komisji Budżetu i Finansów pan Sławomir Lasiecki zaproponował zdjęcie
z porządku obrad punktu nr 8: Projekt uchwały w sprawie trybu prac nad projektem uchwały 
budżetowej. Głosowanie: 8 osób za (8 obecnych). Punkt został zdjęty z porządku obrad. 
Zatwierdzenie porządku obrad: 8 osób za (8 obecnych). Porządek obrad został zatwierdzony. 



Ad  3.Projekt  uchwały  w  sprawie  ustalenia  wysokości  ekwiwalentu  przysługującego 
strażakom ratownikom Ochotniczych Straży Pożarnych z terenu miasta Kalisza, którzy 
uczestniczyli  w  działaniach  ratowniczych,  akcjach  ratowniczych,  szkoleniach  lub 
ćwiczeniach organizowanych przez Państwową Straż Pożarną lub gminę.
Pan  Dominik  Kałużny  zastępca  naczelnika  Wydziału  Zarządzania  Kryzysowego  i  Spraw 
Obronnych omówił powyższy projekt uchwały. Poinformował, że kwota ekwiwalentu została 
ustalona na 20zł/h.
Radny Dariusz Grodziński  zaproponował,  aby podnieść wysokość ekwiwalentu,  ponieważ 
strażacy  ochotnicy  bardzo  angażują  się  w  swoją  pracę.  Złożył  wniosek  formalny
o podniesienie stawki ekwiwalentu do 25zł/h. 
Pan  Sławomir  Lasiecki  Przewodniczący  Komisji  Budżetu  i  Finansów  zgodził  się
z przedmówcą co do poświęcenia, z jakim pracują strażacy ochotnicy. Stwierdził, że powinni 
być lepiej wynagradzani i zaproponował, aby stawkę podnieść do 30zł/h. 
Radny Artur Kijewski zapytał, jak długo istnieje ekwiwalent i czy był ostatnio zmieniany. 
Pan Lasiecki odpowiedział, że istnieje około 20 lat, ale na przestrzeni 5 lat kwota na pewno 
nie była zmieniana. 
Pan Kałużny wyjaśnił, że dostał przed chwilą informację, że plan na ten rok wynosi nieco 
ponad 70 000 zł,  wydano już ponad 40 000 zł  i  stąd na sesji  w kwietniu wydział  prosił
o zwiększenie środków. 
Radny Kijewski zapytał, jak te podwyżki wpłynęłyby na budżet miasta.
Pani Aneta Ochocka skarbnik miasta poinformowała, że przy stawce 20zł/h koszt wyniesie
70 000 zł, przy 30zł/h – 105 000 zł. 
Radny Marian Durlej stwierdził, że zgadza się, że trzeba podnieść stawkę ekwiwalentu, ale 
zapytał, czy będzie z czego dołożyć środków. 
Zastępca naczelnika pan Kałużny zaproponował,  aby w tym roku podnieść stawkę o 5 zł
i w kolejnym roku również o 5 zł. Będzie to podwyżka, która nie nadwyręży budżetu miasta. 
Komisja wspólnie wypracowała wniosek w sprawie ustalenia ekwiwalentu przysługującego 
strażakom  ratownikom  ochotniczych  straży  pożarnych  z  terenu  miasta  Kalisza,  którzy 
uczestniczyli w działaniach ratowniczych, akcjach ratowniczych, szkoleniach lub ćwiczeniach 
organizowanych przez Państwową Straż Pożarną lub gminę w wysokości 25 zł za godzinę.
Głosowanie nad wnioskiem: 8 osób za (8 obecnych). Wniosek został przyjęty. 
Głosowanie nad projektem uchwały wraz z  wnioskiem:  8 osób za (8 obecnych).  Projekt 
uchwały wraz z wnioskiem został pozytywnie zaopiniowany. 

Ad 4.Projekt uchwały w sprawie przyznania Nagrody Miasta Kalisza.
Pani Katarzyna Wawrzyniak naczelnik Kancelarii  Rady Miasta omówiła powyższy projekt 
uchwały. 
Wiceprzewodniczący  Rady  Miasta  pan  Mirosław  Gabrysiak  wspomniał,  że  w  tym  roku 
przypada  100-lecie  istnienia  Klubu  „Prosna”,  a  ze  względu  na  regulamin  przyznawania 
nagrody nie może ona być przyznana klubowi, dlatego zaproponowano przekazanie nagrody 
prezesowi klubu. 
Głosowanie:  7  osób  za,  1  osoba  się  wstrzymała  (8  obecnych).  Projekt  uchwały  został 
pozytywnie zaopiniowany. 

Ad 5.Projekt uchwały w sprawie zmiany uchwały budżetowej na 2022 rok.
Pani Aneta Ochocka skarbnik miasta omówiła powyższy projekt uchwały. 



Radny Artur Kijewski zapytał odnośnie dofinansowania pleneru rzeźbiarskiego z udziałem 
Pawła  Althamera  i  Artura  Żmijewskiego  organizowanego  przez  Galerię  Sztuki  im.  Jana 
Tarasina, czy rzeźby z tego pleneru pozostaną w Kaliszu. 
Pani  Grażyna  Dziedziak  naczelnik  Wydziału  Kultury  i  Sztuki,  Sportu  i  Turystyki 
poinformowała,  że  dyrektor  galerii  zwróciła  się  o  zwiększenie  dotacji  podmiotowej   na 
realizację  pleneru  organizowanego  z  okazji  45-lecia  istnienia  Galerii  im.  Jana  Tarasina
w Kaliszu. Środki zostaną przeznaczone na materiał, wynagrodzenie, wyżywienie i nocleg 
artystów. Nie jest jeszcze znana lokalizacja, gdzie zostaną umieszczone rzeźby. 
Radny Radosław Kołaciński zapytał, jaka jest proporcja kosztów, ile wynosi wynagrodzenie, 
noclegi a ile materiał. 
Pani Dziedziak przekazała, że nie ma w tej chwili rozpisanych tych kosztów, ale jeżeli radny 
chce to przekaże takie zestawienie. 
Przewodniczący Komisji Budżetu i Finansów pan Sławomir Lasiecki zapytał, gdzie ten plener 
miałby się odbyć. 
Naczelnik powtórzyła, że lokalizacja nie jest jeszcze znana. 
Radny Marian Durlej poprosił, aby pani naczelnik Dziedziak zapytała dyrektora Galerii im. 
Jana Tarasina o lokalizację pleneru rzeźbiarskiego. 
Głosowanie:  6  osób  za,  2  osoby  się  wstrzymały  (8  obecnych).  Projekt  uchwały  został 
pozytywnie zaopiniowany. 

Ad 6.Projekt uchwały w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej dla Miasta 
Kalisza na lata 2022-2043.
Pani Aneta Ochocka skarbnik miasta omówiła powyższy projekt uchwały. 
Głosowanie:  6  osób  za,  2  osoby  się  wstrzymały  (8  obecnych).  Projekt  uchwały  został 
pozytywnie zaopiniowany. 

Ad 7.Projekt uchwały w sprawie emisji obligacji oraz zasad ich zbywania, nabywania
i wykupu.
Pani Aneta Ochocka skarbnik miasta omówiła powyższy projekt uchwały. 
Głosowanie:  6 osób za, 2 osoby przeciw (8 obecnych). Projekt uchwały został pozytywnie 
zaopiniowany. 

Ad 8.Projekt uchwały w sprawie trybu prac nad projektem uchwały budżetowej.
Projekt uchwały zdjęty z porządku obrad. 

Ad  9.Projekt  uchwały  zmieniającej  uchwałę  w  sprawie  powołania  Kaliskiej  Rady 
Seniorów oraz nadania jej Statutu.
Głosowanie: 8 osób za (8 obecnych). Projekt uchwały został pozytywnie zaopiniowany. 

Ad  10.Projekt  uchwały  w  sprawie  ustalenia  stawek  dotacji  przedmiotowych  dla 
Miejskiego  Zarządu  Budynków  Mieszkalnych  w  Kaliszu  –  samorządowego  zakładu 
budżetowego na 2022 rok.
Głosowanie: 8 osób za (8 obecnych). Projekt uchwały został pozytywnie zaopiniowany. 



Ad 11.Projekt uchwały w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie umowy dzierżawy na 
grunty  będące  własnością  Miasta  Kalisza,  na  czas  oznaczony  i  czas  nieoznaczony
w trybie bezprzetargowym.
Pani  Iwona  Kasprzak  naczelnik  Wydziału  Gospodarowania  Mieniem  omówiła  powyższy 
projekt uchwały. 
Głosowanie: 8 osób za (8 obecnych). Projekt uchwały został pozytywnie zaopiniowany. 

Ad 12.Projekt uchwały w sprawie zamiaru przekształcenia Poradni Psychologiczno – 
Pedagogicznej  Nr 1  przy  ul.  Prymasa  Stefana  Wyszyńskiego  3b  poprzez  zmianę  jej 
siedziby.
Pani Ewelina Dudek naczelnik Wydziału Edukacji omówiła powyższy projekt uchwały. 
Głosowanie: 8 osób za (8 obecnych). Projekt uchwały został pozytywnie zaopiniowany. 

Ad 13.Projekt uchwały w sprawie ustalenia „Zasad i warunków sytuowania na terenie 
miasta  Kalisza  obiektów  małej  architektury,  tablic  reklamowych  i  urządzeń 
reklamowych oraz ogrodzeń, ich gabarytów, standardów jakościowych oraz rodzajów 
materiałów budowlanych, z jakich mogą być wykonane”.
Pani  Agnieszka  Wypych  zastępca  naczelnika  Wydziału  Budownictwa,  Urbanistyki
i Architektury omówiła powyższy projekt uchwały. 
Głosowanie:  6  osób  za,  2  osoby  się  wstrzymały  (8  obecnych).  Projekt  uchwały  został 
pozytywnie zaopiniowany. 

Ad  14.Projekt  uchwały  zmieniającej  uchwałę  w  sprawie  ustanowienia  na  obszarze 
rewitalizacji Miasta Kalisza Specjalnej Strefy Rewitalizacji.
Pani Izabela Grześkiewicz kierownik Biura Rewitalizacji omówiła powyższy projekt uchwały. 
Głosowanie: 8 osób za (8 obecnych). Projekt uchwały został pozytywnie zaopiniowany. 

Ad 15.Projekt uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie udzielenia w 2022 roku dotacji 
dla właścicieli  lub użytkowników wieczystych nieruchomości  położonych na obszarze 
Specjalnej Strefy Rewitalizacji.
Pani Izabela Grześkiewicz kierownik Biura Rewitalizacji omówiła powyższy projekt uchwały. 
Głosowanie: 8 osób za (8 obecnych). Projekt uchwały został pozytywnie zaopiniowany. 

Ad  16.Projekt  uchwały  zmieniającej  uchwałę  w  sprawie  uprawnień  do  bezpłatnych
i  ulgowych  przejazdów  środkami  publicznego  transportu  zbiorowego  komunikacji 
miejskiej na terenie Kalisza i gmin, z którymi Miasto Kalisz zawarło porozumienia.
Pan  Mariusz  Iwanowicz  z  Wydziału  Spraw  Obywatelskich  omówił  powyższy  projekt 
uchwały. 
Głosowanie: 8 osób za (8 obecnych). Projekt uchwały został pozytywnie zaopiniowany. 

Ad  17.Projekt  uchwały  zmieniającej  uchwałę  w  sprawie  szczegółowego  sposobu
i zakresu świadczenia usług w zakresie odbierania odpadów komunalnych od właścicieli 
nieruchomości na terenie miasta Kalisza i zagospodarowania tych odpadów, w zamian 
za  uiszczoną  przez  właściciela  nieruchomości  opłatę  za  gospodarowania  odpadami 
komunalnymi. 



Pan Paweł  Bąkowski  naczelnik  Wydziału  Gospodarki  Komunalnej  i  Ochrony Środowiska 
omówił powyższy projekt uchwały. 
Radny Radosław Kołaciński zapytał, jakie są koszty funkcjonowania PSZOK-u w dodatkowy 
dzień.
Pan  Bąkowski  odpowiedział,  że  na  te  koszty  głównie  składają  się  wynagrodzenia  dla 
pracowników.  Pracownicy  zatrudniani  są  we  współpracy  z  Powiatowym Urzędem Pracy. 
Oszacowano, że rocznie dodatkowy dzień, w którym PSZOK jest czynny kosztuje miasto 
około 20 000 zł. Dodał, że zainteresowanie punktem selektywnej zbiórki odpadów jest duże
i z pewnością dodatkowy dzień wpłynie korzystanie na gospodarkę odpadami w mieście. 
Radny  Kołaciński  dopytywał,  w  jakiej  formie  zatrudniani  są  pracownicy  na  PSZOK-u. 
Naczelnik wyjaśnił, że tym zajmuje się Wydział Organizacyjny, ale postara się dowiedzieć
i przekazać radnemu odpowiedź na pytanie. 
Radny  Dariusz  Grodziński  powiedział,  że  najprawdopodobniej  w  tym  roku  wymieniono 
mieszkańcom kubły na odpady zmieszane. Teraz te kubły są mniejsze.  Radny przekazał, że 
zdarzyło mu się, że odpady nie zmieściły się do kosza i dlatego włożył je w worek i postawił 
obok  kosza,  jednak  kiedy  śmieciarka  przyjechała  nie  zabrała  worka.  Stwierdził,  że  nie 
powinno tak być, ponieważ skoro Kaliszanie płacą za śmieci, powinny one być odbierane. 
Pracownicy odbierający śmieci bronili się tym, że są rozliczani za każdy kosz i nie mogą 
zabierać dodatkowych odpadów. 
Naczelnik  Wydziału  Gospodarki  Komunalnej  i  Ochrony  Środowiska  poinformował,  że 
pojemniki zostały dostosowane do istniejącego Regulaminu utrzymania czystości, wcześniej 
wielkość  pojemnika  była  zawyżona.  Obecnie  kubły  powinny  wystarczać  dla  rodziny  do
5 osób, która segreguje odpady. Dodał, że raczej nie otrzymuje tego typu uwag. Zdarzyło się 
natomiast, że podczas zmiany pojemników ludzie nie byli zadowoleni, że teraz kubły będą 
mniejsze. 
Przewodniczący  Komisji  Budżetu  i  Finansów pan  Sławomir  Lasiecki  zaproponował,  aby 
przekazać firmom, że są rozliczani od tony śmieci, więc mogliby czasem zabrać dodatkowy 
worek, ponieważ nie tracą na tym.
Radny  Grodziński  dopytywał,  czy  Rada  Miasta  albo  urząd  może  powiedzieć  firmie,  ile 
dokładnie odpadów ma wywozić od mieszkańców.
Pan Bąkowski  odpowiedział,  że  nie  ma takiej  możliwości  i  podsumował,  że  zwiększanie 
wielkości pojemnika na odpady zmieszane jest krokiem wstecz i tych odpadów powinno być 
jak najmniej. Wywiązała się w tym temacie dyskusja.
Radny Tomasz Bezen zapytał, w jakich godzinach będzie otwarty PSZOK w ten dodatkowy 
dzień i czy ta informacja zostanie przekazana mieszkańcom. 
Naczelnik odpowiedział, że mieszkańcy będą poinformowani. Uzupełnił, że PSZOK będzie 
otwarty od 1 kwietnia do 31 października trzy dni w tygodniu: wtorek od 10.00 – 17.00,  
czwartek od 10.00 –17.00, sobota od 8.00 do 15.00. Natomiast od 1 listopada do 31 marca 
dwa razy w tygodniu: środa od 10.00 – 17.00, sobota od 8.00 do 15.00. 
Radny  Artur  Kijewski  poruszył  temat  pojemników  na  odpady  zielone  na  ogródkach 
działkowych. 
Pan  Paweł  Bąkowski  odpowiedział,  że  zarządy  ogródków  powinny  w  ramach  opłat 
uiszczanych  przez  właścicieli  ogródków  działkowych  lub  też  dodatkowo  umieścić  takie 
pojemniki na terenie ogródków. 
Drugi  problem  jaki  zgłosił  radny  Kijewski  to  blokowanie  ulic  w  centrum  miasta  przez 
ciężarówki odbierające odpady, przez co często tworzą się korki. Na koniec radny wspomniał, 



że mieszkańcy bloków segregują szkło na białe i kolorowe, jednak firma, która je odbiera
i tak wsypuje to do jednego kosza. 
Naczelnik  powiedział,  że  najważniejsze  aby  szkło  oddzielić  od  innych  odpadów.  A jeśli 
chodzi o segregację na białe i kolorowe wiele firm ma teraz separatory, które są w stanie 
bardzo dokładnie oddzielić różne rodzaje szkła. 
Głosowanie: 8 osób za (8 obecnych). Projekt uchwały został pozytywnie zaopiniowany. 

Ad  18.Projekt  uchwały  zmieniającej  uchwałę  w  sprawie  zamiaru  zmiany  statutu 
samorządowej instytucji kultury - Miejskiej Biblioteki Publicznej im. Adama Asnyka
w Kaliszu i podania jej do publicznej wiadomości.
Pani Grażyna Dziedziak naczelnik Wydziału Kultury i Sztuki, Sportu i Turystyki omówiła 
powyższy projekt uchwały. 
Głosowanie: 8 osób za (8 obecnych). Projekt uchwały został pozytywnie zaopiniowany. 

Ad 19.Korespondencja:
a) Opinia  Regionalnej  Izby  Obrachunkowej  w  Poznaniu  o  sprawozdaniu

z wykonania budżetu Miasta Kalisza za rok 2021 wraz z  informacją o stanie 
mienia komunalnego;
Komisja zapoznała się z korespondencją. 

b) Pismo  Komendanta  Miejskiego  Policji  w  Kaliszu  z  dnia  17  maja  2022  r.
w  sprawie  przyznania  nagród  za  osiągnięcia  w  służbie  policjantów Komendy 
Miejskiej Policji w Kaliszu.
Komisja zapoznała się z korespondencją. 

Ad 20.Sprawy bieżące i wolne wnioski.
Pani  Aneta  Ochocka  skarbnik  miasta  przekazała  informację  na  temat  obywateli  Ukrainy 
przebywających w Kaliszu. Poinformowała, że na dzień 23.05.2022 r. w Bulioniku przebywa 
88 osób, natomiast u Orionistów 116 osób. W szkołach i przedszkolach znajduje się około 700 
dzieci, w Wydziale Spraw Obywatelskich złożono 1256 wniosków o nadanie numeru pesel. 
Wydział Spraw Społecznych i Mieszkaniowych przyjął 506 wniosków o tzw. 40+, to znaczy, 
że  około 1880 osób przebywa w kaliskich domach.  Miejski  Ośrodek Pomocy Społecznej 
realizujący  wypłatę  300+  otrzymał  2670  wniosków  a  390  dzieci  korzysta
z dożywiania. Z kolei w Biurze Świadczeń Rodzinnych złożono 5 wniosków o zasiłki na 
kwotę 3254 zł. Podsumowała, że środki na te zadania otrzymywane są od Wojewody. 
Na  koniec  wywiązała  się  dyskusja  między  radnymi,  czy  liczba  mieszkańców  Kalisza 
przekroczyła 100 000. 

Ad 21.Zamknięcie posiedzenia.
Wobec  wyczerpania  porządku  obrad  Przewodniczący  Komisji  Budżetu  i  Finansów  Rady 
Miasta Kalisza pan Sławomir Lasiecki zamknął posiedzenie dziękując wszystkim za udział 
oraz dyskusję. 



Protokołowała: 24.05.2022 r. J. Dziedzic

Przewodniczący Komisji Budżetu i Finansów 
Rady Miasta Kalisza

/.../
Sławomir Lasiecki


